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PROTOKÓŁ Nr XXXIII/09 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 27 kwietnia 2009 r. 

 
Na stan 21 Radnych udział wzięło 19, co stanowi 90,48 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

Uczestniczący w Sesji : 
1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy,  
4. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
5. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

oraz przybyli goście według załączonej listy. 
 

Obowiązki sekretarza sprawował Radny Libera Jerzy. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich 
obecnych na Sesji oraz powiedział, iŜ protokół z sesji z dnia 30 marca 2009 r. jest wyłoŜony 
do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części 
sesji. Następnie poinformował, iŜ radni otrzymali ustalony przez niego porządek obrad wraz z 
zawiadomieniem. Zaznaczył, Ŝe w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo od Burmistrza Ozimka 
SO.K.0052-13/09, które odczytał – stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu. Na 
koniec zadał pytanie, czy do porządku obrad są jakieś uwagi bądź inne propozycje? 
 
Z-ca Burmistrza M. Korniak – w imieniu burmistrza wycofał projekt uchwały zawarty w 
druku nr 2, uzasadniając tę decyzję tym, iŜ komisjach reprezentanci wspólnoty mieszkaniowej 
ul. Opolskiej 4 przyszli z pismem i złoŜyli deklarację jak i chęć wejścia w uprawnienie 
dysponowania tą nieruchomością.  Dodał, Ŝe w dniu dzisiejszym odbyło się kolejne spotkanie 
i ustalono, Ŝe wynajmie się wspólnocie ten teren. Podkreślił, i Ŝ na następną sesję zostanie 
Radzie przedłoŜony projekt uchwały w sprawie wynajęcia na okres 10 lat tej wspólnocie 
nieruchomości.  
 
Nikt nie zgłosił więcej zmian do porządku obrad. 
 

Porządek obrad :  
I.  Interpelacje Radnych 
II.  Podjęcie uchwał: 

1.  w sprawie przyjęcia (nie przyjęcia) sprawozdania z wykonania budŜetu gminy         
i udzielenia (nie udzielenia) Burmistrzowi absolutorium  
( projekt uchwały, Druk Nr 1),  

2.  zmieniającej uchwałę w sprawie uŜyczenia nieruchomości na okres 5 lat 
( projekt uchwały, Druk Nr 3),  

3.  w sprawie uchwalenia statutu sołectwa   
( projekt uchwały, Druk Nr 4),  

4.  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutów sołectw   
( projekt uchwały, Druk Nr 5),  
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III.  Ocena przebiegu realizacji zadań inwestycyjnych w gminie w 2008 r. – budowa dróg, 
chodników oraz oświetlenia. 

IV.  Ocena realizacji zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg. 
V. Sprawy róŜne i organizacyjne.  
 
O godzinie 1528 na sesję przybył Radny Marek Głąb. 
Na stan 21 Radnych udział bierze 20, co stanowi quorum do podejmowania uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie wyŜej 
przedstawionego porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 20 głosów ,,za”. 
 
 

Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 
 

Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – poinformował, Ŝe między sesjami nie wpłynęła Ŝadna 
interpelacja.    
 

 
Ad. II. P O D J Ę C I E    U C H W A Ł  : 

Pkt II.1                 
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
(nie przyjęcia) sprawozdania z wykonania budŜetu gminy i udzielenia (nie udzielenia) 
Burmistrzowi absolutorium zawarty w druku nr 1. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje 
pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały wnioskując o przyjęcie sprawozdania i 
udzielnie Burmistrzowi absolutorium. Następnie poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej Jana Wiernego o odczytanie uchwały nr 172/2009 z dnia 17 kwietnia 2009 r. 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej nt. opinii o wniosku Komisji 
Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 2008 r.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – odczytał uchwałę nr 172/2009, która 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poprosił 
Wiceprzewodniczącego Rady R. Dreling o odczytanie uchwały nr 72/2009 z dnia 16 kwietnia 
2009 r. Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o sprawozdaniu z wykonania 
budŜetu gminy za 2008 r.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku R. Dreling – odczytał uchwałę nr 
72/2009, która stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos 
w omawianym temacie?   
 
Głos w dyskusji zabrali :  Skarbnik Gminy M. Błachuta  – ustosunkowując się do uwag 
zawartych w opinii RIO do sprawozdania z wykonania budŜetu za 2008 r.  wyjaśniła, iŜ 
kwota zobowiązań wymagalnych nie wnika z opieszałości pracowników. Faktury,  które 
wpłynęły w końcówce roku (30 – 31 grudnia 2008 r.) w pięciu przypadkach miały termin 
płatności wcześniej niŜ wpłynęły do urzędu. W jednym przypadku wstrzymano fakturę z 
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uwagi na to, iŜ firma nie wykonała pełnego zakresu prac wynikających z umowy. Ponadto 
cztery faktury dotyczyły zobowiązań jednostek oświatowych i faktury te wpłynęły do szkół 
31 grudnia 2008 r. Dodała, iŜ w ostatnim dniu roku wszystkie płatności są dokonywane do 
godziny 10 i nie było moŜliwości, aby zostały zapłacone w 2008 r.  Przewodniczący 
Zarządu Osiedla nr 4 w Ozimku Kazimierz Cepil – pytając o formę płatności za 
uŜytkowanie obiektu stadiony miejskiego. Zaznaczył, Ŝe została wstrzymana realizacja opłat 
faktur, gdyŜ nie było na nie przeznaczonych w budŜecie pieniędzy. Zasugerował, aby kwoty 
przeznaczone na stadion miejski były większe niŜ na stadiony LZS-ów. Skarbnik Gminy    
M. Błahuta – ustosunkowując się zaznaczyła, Ŝe faktury które wpłynęły do urzędu i były 
zaplanowane w budŜecie zostały zapłacone, natomiast jeśli ktoś zaciąga zobowiązania 
przekraczające plan, to jest oczywistym, Ŝe faktury takowe nie mogły być zrealizowane przez 
urząd. Podkreśliła, Ŝe w tym przypadku tak było.         
 
Nikt więcej nie chciał zabrać głosu.  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie uchwałę                    
Nr XXXIII/317/09 w sprawie przyj ęcia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy                   
i udzielenia burmistrzowi absolutorium  – 20 głosów ,,za”. 
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – podziękował Radzie za udzielenie mu absolutorium oraz Pani 
Skarbnik, która czuwa nad budŜetem gminy.   

Pkt II.2 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w 
sprawie uŜyczenia nieruchomości na okres 5 lat zawarty w druku nr 3. Poinformował, Ŝe 
wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały oraz zadał pytanie, 
czy ktoś chciałby zabrał głos? 
 
Nikt nie chciał zabrać głosu w dyskusji.    
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów uchwałę                   
Nr XXXIII/318/09 zmieniaj ącą uchwałę w sprawie uŜyczenia nieruchomości na okres                
5 lat  – 19 głosów  „za” przy 1 ,,wstrzymującym się”.  

Pkt II.3 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
statutu sołectwa zawarty w druku nr 4. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje pozytywnie 
zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi, 
zapytania? 
 
Nikt nie miał pytań.   
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie uchwałę                   
Nr XXXIII/319/09 w sprawie uchwalenia statutu sołectwa – 20 głosów „za”. 

Pkt II.4 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały            
zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia statutów sołectw zawarty w druku nr 5.  
Poinformował, Ŝe wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. 
Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
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Nikt nie miał Ŝadnych uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXXIII / 320 / 09 zmieniaj ącą uchwałę w sprawie uchwalenia statutów sołectw – 20 
głosów ,,za”.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – ogłosił 10 minut przerwy. 
 

PO   PRZERWIE 
 

Ad. III. O C E N A    P R Z E B I E G U   R E A L I  Z A C J I   Z A D A Ń   
I N W E S T Y C Y J N Y C H   W  G M I N I E   W  2 0 0 8 r.              
– B U D O W A   D R Ó G,  C H O D N I K Ó W   O R A Z              
O Ś W I E T L E N I A. 

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poinformował, iŜ  Komisja Rewizyjna,  
Gospodarcza oraz Oświaty i Polityki Społecznej zapoznały się z informacją nt. przebiegu 
realizacji zadań inwestycyjnych w gminie w 2008 r., natomiast Komisja Ochrony 
Środowiska….. wypracowała w tym temacie stanowisko. Następnie poprosił o odczytanie 
stanowiska. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska…. A. Gryc – odczytał stanowisko, które 
stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś zastrzeŜenia lub 
uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił uwag.  
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji Ochrony Środowiska ….. 
dotyczące przebiegu realizacji zadań inwestycyjnych w gminie w 2008 r.   – budowa dróg, 
chodników oraz oświetlenia wraz z zawartymi wnioskami – 20 głosów ,,za”.  

 
Ad. IV. O C E N A   R E A L I Z A C J I   Z A D A Ń                                     

Z W I  Ą Z A N Y C H     Z    Z I M O W Y M                                       
U T R Z Y M A N I E M   D R ÓG :  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – poinformował, iŜ  Komisja 
Rewizyjna,  Gospodarcza oraz Oświaty i Polityki Społecznej zapoznały się z informacją 
nt. realizacji zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg, natomiast Komisja Ochrony 
Środowiska….. wypracowała w tym temacie stanowisko. Następnie poprosił o odczytanie 
stanowiska.  
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska…. A. Gryc – odczytał stanowisko, które 
stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 



 5 

Głos w dyskusji zabrali : Z-ca Burmistrza M. Korniak  – prosząc o wykreślenie w 
stanowisku wniosku o powołanie specjalnej komisji, która ma dokonywać przeglądu stanu 
faktycznego    w zimie.  Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska ... A. Gryc                      
– wyjaśniając, iŜ w ramach dostarczonych do komisji informacji od sołtysów                                          
i przewodniczących zarządów osiedli pojawił się takowy wniosek. Dodał, Ŝe jeśli gmina zleca 
wykonanie usługi, powinna równieŜ dokonywać kontroli. Przewodniczący Rady                            
J. Wiesbach – wyjaśniając, iŜ w poszczególnych sołectwach jak i zarządach osiedli są osoby 
odpowiedzialne, które nad tymi sprawami czuwają. Jego zdaniem bezsensownym jest 
powoływać nowy twór, który nic nie wniesie. Sołtys wsi Schodnia E. Głodowicz – 
popierając słowa Przewodniczącego Rady dopowiedział, Ŝe w urzędzie są odpowiednie 
komórki, którym sołtysi zgłaszają niedociągnięcia oraz zaznaczył, Ŝe kaŜdy sołtys ma kontakt 
bezpośredni z wykonawcą i sam moŜe u niego interweniować. Jego zdaniem powołanie 
takowej komisji jest bezsensowne i nic nie wniesie. Przewodniczący Komisji ochrony 
Środowiska... A. Gryc – stwierdzając, Ŝe chciał tym wnioskiem usatysfakcjonować sołtysów. 
Dodał, Ŝe jest to stanowisko Komisji Ochrony Środowiska, natomiast wolą Rady będzie, czy 
zostanie ono przyjęte, czy teŜ nie. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej 
B. Starzycka – mówiąc, Ŝe zapis tej jest dobry, gdyŜ dla niektórych wykonawców słowo 
sołtysa nic nie znaczy. Jej zdaniem powinny być w tej komisji minimum dwie osoby z urzędu, 
które będą interweniować i stwierdzać nie wykonanie usługi lub zaniedbanie. 
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – wyjaśniając, Ŝe sołtysi wiedzą, kto jest w ich wiosce 
odpowiedzialny za odśnieŜanie i sami bądź na interwencję mieszkańców sprawdzają 
wykonanie usługi. Jeśli coś jest nie tak, to zgłaszają to wykonawcy, a jeśli on lekcewaŜy te 
uwagi, to zgłasza się sprawę bezpośrednio do burmistrza lub odpowiedzialnego pracownika                  
i jest natychmiastowa reakcja.   
Wiceprzewodniczący Rady R. Dreling – mówiąc, Ŝe jest za wykreśleniem tego wniosku, 
gdyŜ w zimie sytuacje zmieniają się dynamicznie i zanim owa komisja się zbierze i pojedzie 
na interwencję, to sytuacja moŜe ulec zmianie. Podkreślił, Ŝe dobrym działaniem jest 
współdziałanie sołtysów z wykonawcą, a jeśli to nie skutkuje to z Burmistrzem i jego 
słuŜbami.  
WNIOSEK    
Na koniec zgłosił wniosek, aby wykreślić ten punk ze stanowiska Komisji Ochrony 
Środowiska... 
 
Radca Prawny P. Konop – powiedział, Ŝe w takiej sytuacji odbędzie się głosowanie 
alternatywne. Po pierwsze, czy Rada przyjmuje stanowisko Komisji Ochrony Środowiska z 
wnioskami jako stanowisko Rady, a następnie jeśli ten wniosek nie przejdzie, to czy przyjmie 
stanowisko Komisji Ochrony Środowiska z wykreśleniem wniosku mówiącego o powołaniu 
specjalnej komisji.   
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów stanowisko 
Komisji Ochrony Środowiska wraz z wnioskiem o powołanie specjalnej komisji – 13 głosów 
,,za” przy 4 ,,przeciwnych” i 1,,wstrzymującym się”. 
 
Dwie/óch Radne/ych nie brały/o udziału w głosowaniu.  
 
Radca Prawny P. Konop – zaznaczył, Ŝe teraz naleŜy przegłosować całość                                        
z uwzględnieniem wyniku głosowania alternatywnego, gdyŜ taki jest wymóg formalny.   
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów stanowisko 
Komisji Ochrony Środowiska... w sprawie realizacji zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg wraz z zawartymi w nim wnioskami  – 14 głosów ,,za” przy 3 
,,przeciwnych” i 3,,wstrzymującym się”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach - zadał pytanie, czy są jakieś 
uwagi do protokołu z sesji z dnia 30 marca  2009 r.     
 
Nikt nie zgłosił uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie protokół z Sesji z dnia 30 marca                
2009 r. – 20 głosów „za”. 

 
Ad. V S P R A W Y    R Ó ś N E   I   O R G A N I Z A C Y J N E  : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach :  
 

 przypomniał o terminie składania oświadczeń majątkowych – termin upływa 30 
kwietnia br i naleŜy złoŜyć 2 egzemplarze oświadczeń i 2 egzemplarze PIT; 

 zapoznał Radę ze skargą rodziców dzieci UKS Jaszczury w Ozimku. Nadmienił, Ŝe 
skarga ta nie jest podpisana, ale po przeprowadzonych konsultacjach w świetle 
ostatniego zdania postanowił zapoznać Radę z tym pismem. Dodał, Ŝe pismo jest 
skierowane do Komisji Rewizyjnej, a zgodnie z Regulaminem Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Ozimku Komisja ta podejmuje swoje działania na podstawie 
zatwierdzonego przez Rade rocznego planu pracy bądź zlecenia udzielonego przez 
Radę. W związku z powyŜszym zadał pytanie, czy Rada Miejska w Ozimku wyraŜa 
zgodę na przeprowadzenie przez Komisję Rewizyjną kontroli w części dotyczącej 
gospodarki finansowej. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania zleciła Komisji Rewizyjnej 
przeprowadzenie kontroli w zakresie gospodarki finansowej UKS Jaszczury                       
– 17 głosów ,,za” przy 2 ,,wstrzymujących się”.  
 
Jeden/a Radny/a nie brał/a udziału w głosowaniu.  
 
WNIOSEK :  
Radna J. Grembecka – zgłosiła wniosek, aby Komisja Oświaty i Polityki Społecznej 
zajęła się sprawą zarzutów czysto merytorycznych dotyczących postępowania Pana               
A. Płoszaja w stosunku do dzieci.      

       
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania zleciła Komisji Oświaty i Polityki 
Społecznej przeprowadzenie kontroli w zakresie postępowania Pana A. Płoszaja w 
stosunku do dzieci uczęszczających do UKS Jaszczury – 15 głosów ,,za” przy 5 
,,wstrzymujących się”.  

 zapoznał z pismem Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Antoniowie dotyczącym awarii 
silnika samochodu poŜarniczego.  
Głos w dyskusji zabrali: Burmistrz Ozimka J. Labus – mówiąc, Ŝe urząd nie moŜe 
przydzielić dodatkowych pieniędzy, gdyŜ jest to stowarzyszenie i nie ma moŜliwości 
dofinansowania stowarzyszenia poza dotacją, która juz została przyznana.  Nadmienił, 
Ŝe będzie chciał doprowadzić do spotkania ze wszystkimi straŜami, bo trzeba jakoś 
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pomóc tej jednostce. Radny J. Libera – zaznaczając, Ŝe jest to klasyczna usterka w 
samochodach poŜarniczych, gdyŜ jest mały przebieg a silniki dostają w kość. Zaznaczył, 
Ŝe w Krasiejowie star ma 22 000 przejechane, a był juz trzy razy robiony kapitalny 
remont silnika. Dodał, Ŝe straŜacy z innych wiosek pomogą i będą szukać jakiegoś 
rozwiązania. Radny Powiatu i Prezes OSP Antoniów N. Halupczok – wyjaśniając, Ŝe 
faktycznie OSP Antoniów otrzymała dotację, jednakŜe musieli wyposaŜyć nowy 
samochód i do końca lipca pozostała im kwota 3 000,00 zł., a poŜarów jest bardzo duŜo. 
Zapytał się, czy Pan mecenas nie mógłby pomóc jednostce, gdyŜ fachowcy stwierdzili, 
Ŝe jest wina wykonawcy, który źle dokonał kapitalnego remontu silnika. Radca Prawny 
P. Konop – stwierdzając, Ŝe wdanie się w proces z wykonawcą mogłoby spowodować, 
Ŝe OSP wyjechałaby tym samochodem gdzieś za pięć lat, kiedy zakończą się wszystkie 
instancje i będzie znany wynik sprawy.   Radna A. Koczur – proponując, aby mecenas 
pomógł Prezesowi Halupczokowi w tej sprawie, gdyŜ jest tu mowa o wadzie ukrytej. 
Nadmieniła, Ŝe w między czasie  naleŜy szukać pieniędzy na remont tego silnika.  

 pismo dotyczące pielgrzymki samorządu terytorialnego na Jasną Górę.  
 
Głos w dyskusji w sprawach róŜnych zabrali :  Radny J. Libera -  prosząc Burmistrza o 
informacje dotyczącą basenu. Burmistrz Ozimka J. Labus – mówiąc, Ŝe zostało 
opublikowane ogłoszenie o przystąpieniu do rokowań i warunkiem gminy jest zrealizowanie 
przez inwestora budowy basenu krytego, odkrytego i hali sportowej. Podkreślił, Ŝe  reszta 
leŜy w gestii inwestora i na dzień dzisiejszy nie chce podawać więcej informacji, od tych, 
które zostały zawarte w Wiadomościach Ozimskich.  Radca Prawny P. Konop – 
wyjaśniając, Ŝe ogłoszenie o przystąpieniu do rokowań ma na celu wyrównanie szans 
wszystkich zainteresowanych. Dodał, iŜ pojawił się jeden inwestor, ale nie moŜe zostać 
wybrany przez gminę bezpośrednio. Dopiero w wyniku tego ogłoszenia, w którym zostały 
określone terminy jak i warunki, jakie inwestor musi spełnić, do dnia 28 maja br. mogą 
składać oferty. Dopiero po tym będzie wiadomo, kto potencjalnie będzie brał udział w 
rokowaniach na sprzedaŜ  terenu pod basenem i na wykonanie tych trzech obiektów, o 
których wspominał Burmistrz Labus. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki 
Społecznej B. Starzycka  -  pytając, czy juŜ coś wiadomo w sprawie realizacji wniosków 
komisji dotyczących bibliotek.    
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Ozimka J. Labus – wyjaśniając, Ŝe sprawa KrzyŜowej 
Doliny jak i Grodźca jest w trakcie realizacji, natomiast jeśli chodzi o Dylaki, to jest bardzo 
duŜe zamieszanie i trudno określić kto ma rację. Będzie prosił o spotkanie i dyskusję w tym 
temacie.   
Dalszy głos w dyskusji zabrali : Przewodniczący Rady J. Wiesbach – mówiąc, Ŝe Rada 
zobowiązała Burmistrza o wskazanie do końca kwietnia br. nowej lokalizacji targowiska i 
pytając, czy takowe miejsce Burmistrz znalazł. Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiadając, 
Ŝe jest pewien plac, ale naleŜy do osoby prywatnej i są prowadzone rozmowy.  
Na koniec dodał, Ŝe ze względu na nikłe zainteresowanie, forum gospodarcze zostaje 
przeniesione na okres jesienny.    
 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
 
Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną XXXIII Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 

Sesja trwała od godziny 15 15 do godziny  17 10 

PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ:  
 


